



\$ 30.000 -added Austrian Reining Maturity & NRHA Show 2023

Austrian Maturity Champion Open L4/L3: Rudi Kronsteiner & AB Peppy Diamond



In der Austrian Maturity Open 2023 bewies der großartige 14-jährige AB Peppy Diamond (OT Taris San Peppy x Mare Made) unter NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner seine Klasse. Der Hengst im Besitz von Jennifer Kronsteiner-Nixdorf, der schon über \$ 130.000 NRHA LTE hat, überzeugte nicht zuletzt durch seine herausragenden Spins, die durchweg mit +1 bewertet wurden, und kam mit einer 150,5 aus der Arena. Das bedeutete den Champion Titel sowohl in der L4 als auch der L3 Open.

Co-Reserve Champions wurden mit jeweils einer 147,5 Klaus Lechner auf Barbara Zumbachs 9-jähriger Bright N Pretty Star (Smart N Shiny x Custom Bright Star) und Barbara Bayer mit Tarys Percy Orima (von Tarismart) im Besitz von Emanuel Peinhopf. Klaus Lechner war mit der Palominostute bereits 2021 Dritter in der Austrian Maturity L4 und L3 Open gewesen.



In the Austrian Maturity Open 2023 the great 14-year-old AB Peppy Diamond (OT Taris San Peppy x Mare Made) under NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner proved his class. The stallion owned by Jennifer Kronsteiner-Nixdorf, who already has over \$130,000 NRHA LTE, impressed not least with his outstanding spins, which were consistently rated +1, and came out of the arena with a 150.5. That meant the champion title in both the L4 and L3 Open.

Co-Reserve Champions, each with a 147.5, were Klaus Lechner on Barbara Zumbach's 9-year-old Bright N Pretty Star (Smart N Shiny x Custom Bright Star) and Barbara Bayer with Tarys Percy Orima (by Tarismart) owned by Emanuel Peinhopf. Klaus Lechner had already been third in the 2021 Austrian Maturity L4 and L3 Open with the palomino mare.

Austrian Maturity Champion Open L2/L1: Barbara Bayer & CSG Shining Gold



Mit einem Top Ritt sicherte sich Barbara Bayer auf CSG Shining Gold (Colonels Shining Gun x Golden Flashy Whiz) den Austrian Maturity Champion Titel Open in der L2 und L1 für Besitzerin Alessandra Zotter-Gagony.. Der Score: 146. Die beiden, die u.a. 2021 Austrian Maturity Reserve Champions Open L1 waren, hatten hier auf der Maturity bereits die Limited Open gewonnen.

Co-Reserve Champions in der L2 wurden Tomas Martinek mit Great Gotta Whiz und Melanie Romi Otto auf CSG Miss Dior, die beide eine 145 erhalten hatten. Damit war Melanie Romi Ott gleichzeitig Reserve Champion in der L2 vor Karoline Kirchl auf Golden McMuey (144,5).

With a top ride Barbara Bayer on CSG Shining Gold (Colonels Shining Gun x Golden Flashy Whiz) claimed the Austrian Maturity Champion title Open in L2 and L1 for owner Alessandra Zotter-Gagony. The score: 146. The two, who were among others 2021 Austrian Maturity Reserve Champions Open L1, had already won the Limited Open at the Maturity here.

Co-Reserve Champions in L2 were Tomas Martinek with Great Gotta Whiz and Melanie Romi Otto on CSG Miss Dior, who both received a 145. Thus Melanie Romi Ott was at the same time Reserve Champion in L2 ahead of Karoline Kirchl on Golden McMuey (144.5).

Austrian Maturity Champion Non Pro L4: Vladimir Cejka & Remy Rooster SG (146)



Austrian Maturity Champion Non Pro L4 wurde Vladimir Cejka mit Remy Rooster SG (Remin Whiz x Tea Rooster). Die beiden erhielten eine 146 für ihren hervorragenden Run. Der 9-jährige Hengst war 2020 unter Pavel Orel Austrian Maturity Champion Open Level 3 und unter Vladimir Cejka 2022 Co-Maturity Champion Non Pro L4 und L3.

Reserve Maturity Champion wurde mit einer 143,5 Wolfgang Hammer mit BHB Heart of Diamond (Mr Wimpys Royal x Okies Little Diamond), dicht gefolgt von Sophie-Marie Muendl auf der 11-jährigen Star Miss Dunitwhiz (Topsail Whiz x GK Hollywoodshowtime), die eine 143 scorte. Sophie-Marie war mit ihrer Stute 2020 Landesmeisterin Youth.

Austrian Maturity Champion Non Pro L4 was Vladimir Cejka with Remy Rooster SG (Remin Whiz x Tea Rooster). The two received a 146 for their excellent run. The 9-year-old stallion was Austrian Maturity Champion Open Level 3 in 2020 under Pavel Orel and Co-Maturity Champion No9n Pro L4 and L3 in 2022 under Vladimir Cejka.

Reserve Maturity Champion was Wolfgang Hammer with BHB Heart of Diamond (Mr Wimpys Royal x Okies Little Diamond) with a 143.5, closely followed by Sophie-Marie Muendl on the 11-year-old Star Miss Dunitwhiz (Topsail Whiz x GK Hollywoodshowtime), who scored a 143. Sophie-Marie was Austrian National Youth Champion with her mare in 2020.

Austrian Maturity Champion Intermediate Non Pro Gernot Kuttner & Shinedeninger



Intermediate Non Pro Maturity Champion wurde Gernot Kuttner, der mit Shinedeninger (Gunnatrashya x Shining Whiz) eine 144,5 erhielt. Die Stute aus der Zucht von Katarzyna Roleska war unter Gisela Denk 2018 Dritte auf der Austrian Futurity in L1 Open und Go round Leader L1 Open beim NRHA European Derby.

Reserve Maturity Champion Intermediate Non Pro wurde mit einer 143,5 Wolfgang Hammer mit BHB Heart of Diamond (Mr Wimpys Royal x Okies Little Diamond), dicht gefolgt von Sophie-Marie Muendl auf der 11-jährigen Star Miss Dunitwhiz (Topsail Whiz x GK Hollywoodshowtime), die eine 143 scorte. Sophie-Marie war mit ihrer Stute 2020 Landesmeisterin Youth.

Intermediate Non Pro Maturity Champion was Gernot Kuttner, who received a 144.5 with Shinedeninger (Gunnatrashya x Shining Whiz). The mare, bred by Katarzyna Roleska, was third at the 2018 Austrian Futurity in L1 Open under Gisela Denk and Go round Leader L1 Open at the NRHA European Derby.

Reserve Maturity Champion Intermediate Non Pro was Wolfgang Hammer with BHB Heart of Diamond (Mr Wimpys Royal x Okies Little Diamond) with a 143.5, closely followed by Sophie-Marie Muendl on 11-year-old Star Miss Dunitwhiz (Topsail Whiz x GK Hollywoodshowtime), who scored a 143. Sophie-Marie was the 2020 National Youth Champion with her mare.

**Austrian Maturity Co-Champion Non Pro L2 /L 1:
Gernot Kuttner und Barbora Julinova**



Die Austrian Maturity Non Pro L2 und L1 endete mit einem Tie auf Platz 1 zwischen Gernot Kuttner auf Shinedeninger (Gunnatrashya x Shining Whiz), der bereits Intermediate Non Pro Maturity Champion 2023 wurde, und Barbora Julinova auf LV Pistol Great Pine (Custom Rosster x Majors Queen Mary), die beide mit einer 144½ aus der Arena kamen. Dritte wurde Cornelia Milchram auf Starlit Spook (143½).



The Austrian Maturity Non Pro L2 and L1 ended with a tie for first place between Gernot Kuttner on Shinedeninger (Gunnatrashya x Shining Whiz), who has already been Intermediate Non Pro Maturity Champion 2023, and Barbora Julinova on LV Pistol Great Pine (Custom Rosster x Majors Queen Mary), who both came out of the arena with a 144½. Third place went to Cornelia Milchram on Starlit Spook

(143 ½).

Ancillary Action

**Snaffle Bit / Hackamore (5 & under) Open Champion:
Valentina Sagmeister & Spook N Undercover**



Die Snaffle Bit / Hackamore (5 & under) Open ging an Austrian Maturity Champion L2 Open 2022 Valentina Sagmeister mit Uschi Steirers Spook N Undercover. Die beiden kamen mit einer 71 aus der Arena und verwiesen damit Sylvia Rzepka und Six Bomb im Besitz von Claudia Hahn knapp auf Platz 2 (70,5). Sylvia konnte zudem Frozen Crome für Stefanie Fischer auf Platz 3 reiten (70).

The Snaffle Bit / Hackamore (5 & under) Open was won by Austrian Maturity Champion L2 Open 2022 Valentina Sagmeister aboard Uschi Steirer's Spook N Undercover. The two came out of the arena with a 71, narrowly edging out Sylvia Rzepka and Six Bomb owned by Claudia Hahn for 2nd place (70.5). Sylvia was also able to ride Frozen Crome for Stefanie Fischer to 3rd place (70).

**Snaffle Bit / Hackamore (5 & under) Non Pro Champion:
Dr. Daniela Ratschew & Miss Frozenspook**



Snaffle Bit / Hackamore (5 & under) Non Pro Champion wurde Dr. Daniela Ratschew mit ihrer Miss Frozenspook, die einer 72 scorte. Susanna Oczko und Wheeling Spook kamen mit einer 71 auf Platz 2. Den dritten Platz teilten sich Jasmin Semmelmeier auf CB Steppin Whiz und Karoline Wesely auf Walla Gun Girl – jeweils mit einer 68,5.

Snaffle Bit / Hackamore (5 & under) Non Pro Champion was Dr. Daniela Ratschew with her Miss Frozenspook, who scored a 72. Susanna Oczko and Wheeling Spook came in second with a 71. Two riders tied for third place scoring a 68.5 each: Jasmin Semmelmeier aboard CB Steppin Whiz and Karoline Wesely aboard Walla Gun Girl.

**Novice Horse Open Level 2 Champion:
Klaus Lechner & Smokin Pollyanna**



Die Novice Horse Open Level 2 entschieden Klaus Lechner und Smokin Pollyanna (Gunnatrashya x Jacs Shining Fancy) für sich – der Score: 71. Lechner war mit der 6-jährigen Stute im Besitz von Sabine Koglgruber bereits NRHA Bronze Trophy Open Champion beim Osterturnier hier in Wiener Neustadt.

Zweiter wurde knapp dahinter NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner auf Bailey Breathless im Besitz von Bruno Matrinz (70,5). Den dritten Platz teilten sich Klaus Lechner mit Ima Doctress im Besitz der Schlager & Nestelberger Partnership und Barbara Bayer auf Tarys Percy Orima im Besitz von Emanuel Peinhopf – jeweils mit einer 70.

The Novice Horse Open Level 2 was won by Klaus Lechner and Smokin Pollyanna (Gunnatrashya x Jacs Shining Fancy) - the score: 71. Lechner was already NRHA Bronze Trophy Open Champion with the 6-year-old mare owned by Sabine Koglgruber at the Easter show here in Wiener Neustadt.

Close behind was NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner on Bailey Breathless owned by Bruno Matrinz (70.5). Third place was shared by Klaus Lechner with Ima Doctress owned by Schlager & Nestelberger Partnership and Barbara Bayer on Tarys Percy Orima owned by Emanuel Peinhopf - both with a 70.

**Rookie Level 2 Champion:
Nina Oczko & Spook Like A Spark**



Die Rookie Level 2 ging an Nina Oczko, die mit Spook Like A Spark mit einer 68 aus der Arena kam. Zweite wurde Ivana Hamarov auf Frooster (66½). Den dritten Platz teilten sich mit jeweils einer 65 Simona Kluchová auf Kam Chester Win Stop und Katarína Grossmanová auf Playin For Big Guns.

The Rookie Level 2 was won by Nina Oczko, who scored a 68 aboard Spook Like A Spark. Ivana Hamarov and Frooster followed on second place (66½). Two riders tied for third place honours scoring a 65 each: Simona Kluchová aboard Kam Chester Win Stop and Katarína Grossmanová aboard Playin For Big Guns.

Rookie Professional Champion: Noemi Kiss & Hot Little Mercedes



Rookie Professional Champion wurde Noemi Kiss auf Hot Little Mercedes. Die beiden scorten eine 69½ und verwiesen damit Reinhard Hochreiter und Mr Billy Delmaso auf Platz 2 (66). Dritter wurde Norbert Aschenbrenner mit Like Little Lena (65½)

The Rookie Professional Championship was claimed by Noemi Kiss aboard Hot Little Mercedes who scored a 69.5. Reinhard Hochreiter and Mr Billy Delmaso placed second (66) with Norbert Aschenbrenner and Like Little Lena following on third place (65½).

**Limited Open Champion:
Barbara Bayer & CSG Shining Gold**



Mit einer 72,5 sicherte sich Barbara Bayer mit CSG Shining Gold (Colonels Shining Gun x Golden Flashy Whiz) den Sieg in der Limited Open für Besitzerin Alessandra Zotter-Gagony. Die beiden waren u.a. 2021 Austrian Maturity Reserve Champions Open L1.

Zweiter wurde mit einer 72 Tomas Martinek auf Verena Rigotts Great Gotta Whiz vor Gisela Denk auf RQH Justalenasjessie im Besitz von Andrea Peitler, die eine 71½ scorte.

With a 72.5, Barbara Bayer and CSG Shining Gold (Colonels Shining Gun x Golden Flashy Whiz) won the Limited Open for owner Alessandra Zotter-Gagony. The two were 2021 Austrian Maturity Reserve Champions Open L1, among others.

Second with a 72 was Tomas Martinek on Verena Rigott's Great Gotta Whiz ahead of Gisela Denk on RQH Justalenasjessie owned by Andrea Peitler, who scored a 71½.

Limited Non Pro Champion

Barbora Julinova & LV Pistol Great Pine



Limited Non Pro Champion wurde Barbora Julinova auf LV Pistol Great Pine (72). Platz 2 ging an Susanna Oczko mit Wheeling Spook (71½), gefolgt von Nina Oczko und Spook Like A Spark (70½).

In the Limited Non Pro, the winner was Barbora Julinova aboard LV Pistol Great Pine, who scored a 72. Susanna Oczko with Wheeling Spook placed second (71½), followed by Nina Oczko and Spook Like A Spark (70½).

Any Horse Any Rider II Co-Champions:

Wolfgang Hammer & Looks Like Love / Rudi Kronsteiner & AB Peppy Diamond



Wolfgang Hammer & Looks Like Love

Die Any Horse Any Rider II endete mit einem Tie auf Platz 1. Wolfgang Hammer auf der 4-jährigen Stute Looks Like Love (In Like Flinn x Stylish Guns) sowie NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner auf dem 14-jährigen AB Peppy Diamond (OT Taris San Peppy x Mare Made), der im Besitz von Jennifer Kronsteiner-Nixdorf ist und bereits über \$ 130.000 NRHA LTE hat, hatten beide eine 71½ erzielt und wurden Co-Champions.

Auch auf Platz 3 kamen zwei Reiter mit jeweils einer 70,5: Vladimir Cejka mit dem 9-jährigen Remy Rooster SG (Remin Whiz x Tea Rooster) und Sylvia Rzepka mit ihrem vielfach bewährten 11-jährigen Winnie The Boo (Spooks Gotta Whiz x Jacs Golden Faith) im Besitz von Florian Aubrunner.



Rudi Kronsteiner & Ab Peppy Diamond

The Any Horse Any Rider II ended with a tie for first place. Wolfgang Hammer aboard his 4-year-old mare Looks Like Love (In Like Flinn x Stylish Guns) and NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner aboard the 14-year-old AB Peppy Diamond (OT Taris San Peppy x Mare Made), who is owned by Jennifer Kronsteiner- Nixdorf already has over \$130,000 NRHA LTE, both had scores of 71½ and were co-champions.

Also finishing in 3rd place were two riders, each with a 70.5: Vladimir Cejka with 9-year-old Remy Rooster SG (Remin Whiz x Tea Rooster) and Sylvia Rzepka with her multiple proven 11-year-old Winnie The Boo (Spooks Gotta Whiz x Jacs Golden Faith) owned by Florian Aubrunner.

**Any Horse Any Rider III Champion:
Barbara Bayer & CSG Shining Gold**



Zweiter großer Erfolg für Barbara Bayer und Alessandra Zotter-Gagony's CSG Shining Gold (Colonels Shining Gun x Golden Flashy Whiz): Nach ihrem Sieg in der Limited Open auf dieser Maturity konnten die beiden dann auch die Any Horse Any Rider III für sich entscheiden- Mit einer 72 gewannen sie die Klasse und verwiesen NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner mit Just Smokingit (Bes. Jennifer Kronsteiner-Nixdorf) knapp auf Platz 2 (71,5). Dritte wurde Valentina Sagmeister auf Barbara Leitners The Special Nite (71).

Second big success for Barbara Bayer and Alessandra Zotter-Gagony's CSG Shining Gold (Colonels Shining Gun x Golden Flashy Whiz): After winning the Limited Open at this Maturity, the two could then also claim the Any Horse Any Rider III- scoring a 72, they won the class and relegated NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner with Just Smokingit (owned by Jennifer Kronsteiner-Nixdorf) to second place (71.5). Third place went to Valentina Sagmeister on Barbara Leitner's The Special Nite (71).

Novice Horse Non Pro Level 2 Co-Champions:

Wolfgang Hammer & Looks Like Love / Emanuel Peinhopf & Tarys Percy Orima



Die Novice Horse Non Pro Level 2 endete mit einem Tie auf dem ersten Platz: Wolfgang Hammer auf Looks Like Love und Emanuel Peinhopf auf Tarys Percy Prima kamen beide mit einer 71 aus der Arena und teilten sich den Titel. Dritte wurde Anja Altmüller auf Stargates Princess (70,5).

The Novice Horse Non Pro Level 2 ended with a tie for first place: Wolfgang Hammer on Looks Like Love and Emanuel Peinhopf on Tarys Percy Prima both came out of the arena with a 71 and shared the title. Third place went to Anja Altmüller on Stargates Princess (70.5).

Youth 14-18 Champion

Lara Grossmanová & Brownlenium



In der Youth 14-18 ging der Sieg an Lara Grossmanová auf Brownlenium, die eine 70,5 scorte. Franziska Sophia Schrenk und Taris Smart Tino kamen mit einer 70 auf Platz 2, gefolgt von Eileen Wiedenhofer und Shesa Smart Juice (67,5).

In Youth 14-18, the title went to Lara Grossmanová on Brownlenium, who scored a 70.5. Franziska Sophia Schrenk and Taris Smart Tino came in second with a 70, followed by Eileen Wiedenhofer and Shesa Smart Juice (67.5).

Rookie L1 Champion

Hans Purkhard & CD Walla Enterprise



Rookie L1 Champion wurde Hans Purkhard, der mit CD Walla Enterprise eine 70 scorte und damit Michaela Schmoll auf Frozen Trashya knapp auf Platz 2 verwies (69,5). Dritte wurde Lara Grossmanová auf Brownlenium (69).

Rookie L1 Champion was Hans Purkhard, who scored a 70 with CD Walla Enterprise, narrowly beating Michaela Schmoll on Frozen Trashya into second place (69.5). Third place went to Lara Grossmanová on Brownlenium (69).

**Intermediate Open Champion:
Valentina Sagmeister & Smart N Artful**



Intermediate Open Champion wurde mit einer 72,5 Valentina Sagmeister auf Smart N Artful (Smartin x Miss Super Scooter) im Besitz von Andreas Hoermanseder. Der Hengst war unter Denis Schulz multiple NRHA Bronze Trophy Champion und NRHA Maturity Champion 2011 und 2012. Valentina Sagmeister war mit ihm u.a. Österreichischer Staatsmeister Reining. Nina Dan und Jennifer Kronsteiner-Nixdorfs Shinalite kamen mit einer 71,5 auf Platz 2, gefolgt von Markus Morawitz auf Sandra Friesenbiller's Steppin Stark (71).

Intermediate Open Champion was Valentina Sagmeister with a score of 72.5 on Smart N Artful (Smartin x Miss Super Scooter) owned by Andreas Hoermanseder. The stallion was multiple NRHA Bronze Trophy Champion and NRHA Maturity Champion in 2011 and 2012 under Denis Schulz. Valentina Sagmeister was Austrian State Champion Reining with him, among others. Nina Dan and Jennifer Kronsteiner-Nixdorf's Shinalite came in second with a 71.5, followed by Markus Morawitz on Sandra Friesenbiller's Steppin Stark (71).

Intermediate Non Pro Champion: Barbara Nestelberger & Gotta Lotta Love



Die Intermediate Non Pro gewannen Barbara Nestelberger und Gotta Lotta Love. Die beiden scorten eine 70,5 und verwiesen damit Martin Gaupmann mit Cody Rooster Delmaso und Susanna Oczko auf Wheeling Spook auf Platz 2 (jeweils 70).

The Intermediate Non Pro was won by Barbara Nestelberger aboard Gotta Lotta Love who scored a 70.5. Two riders tied for second place honours scoring a 70 each: Martin Gaupmann aboard Cody Rooster Delmaso and Susanna Oczko aboard Wheeling Spook.

Unrestricted Youth Champion Franziska Puehringer & Captain Spook



Unrestricted Youth Champion wurde Franziska Puehringer mit ihrem Captain Spook. Die beiden erhielten eine 70 für ihren Ritt. Zweite wurde mit einer 69,5 Lena Rothmanner auf HH Colonel Shining. Den dritten Platz teilten sich mit jeweils einer 67 Claus Gruber auf Frankygostohollywood und Sarah Ina Kiesel auf Unchained.

Unrestricted Youth Champion was Franziska Puehringer with her Captain Spook. The two received a 70 for their ride. Second place went to Lena Rothmanner on HH Colonel Shining with a 69.5. Third place was shared by Claus Gruber on Frankygostohollywood and Sarah Ina Kiesel on Unchained, each with a 67.

**Open Champion:
Rudi Kronsteiner & Just Smokingit**



NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner ritt Just Smokingit (Smoking Whiz x Wimpys Lil Diva) mit einer 144 zum Sieg in der Open. Just Smokinit ist im Besitz von Jennifer Kronsteiner-Nixdorf, die mit dem Palomino bereits Dritte auf der 2020 NRHA Breeders Futurity Non Pro L3 und L4 war.

Zweiter und Dritter wurde Klaus Lechner auf Ima Doctress (142) bzw. Walla Gun Girl (141.5).

NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner rode Just Smokingit (Smoking Whiz x Wimpys Lil Diva) to the title in the Open with a 144. Just Smokinit is owned by Jennifer Kronsteiner-Nixdorf, who was already third with the palomino at the 2020 NRHA Breeders Futurity Non Pro L3 and L4.

Second and third were Klaus Lechner on Ima Doctress (142) and Walla Gun Girl (141.5), respectively.

Non Pro Champion

Rudolf Maurer & Gundalf



Die Non Pro gewann Rudolf Maurer auf seinem Gundalf (Dun It Gotta Gun x Wimpyslijoker), der eine 141 scorete. Zweite wurde mit einer 140,5 Denise Kummer auf Chic Is My Gun, gefolgt von Norbert Nestelberger auf Jas Shining Rio (133½).

The Non Pro was won by Rudolf Maurer on his Gundalf (Dun It Gotta Gun x Wimpyslijoker), who scored a 141. Second with a 140.5 was Denise Kummer on Chic Is My Gun, followed by Norbert Nestelberger on Jas Shining Rio (133½).